
Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XI/2019 

XI Sesja w dniu 27 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Sprawy organizacyjne: 
 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

2) Przyjęcie protokołu z X sesji 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr X/2019, który 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. W związku z brakiem uwag, 

Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia 30 maja 2019 r. 



 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z X sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Barańska, Zbigniew Kosiński 

 

W związku z powyższym głosowaniem protokół nr X/2019 z sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

z dnia 30 maja 2019 r. został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. Burmistrz 

Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za okres od 

30 maja do 27 czerwca 2019 r. o następującej treści: 

1. Od początku roku informuję Państwa o działaniach związanych z funkcjonowaniem 

publicznego transportu zbiorowego po 1 lipca, czyli po dacie wyjścia z naszego miasta firmy 

ARRIVA. 

Przypomnę, że w grudniu ubiegłego roku Zarząd Spółki Arriva poinformował gminę o 

zakończeniu autobusowej działalności przewozowej w sześciu lokalizacjach w tym również w 

Prudniku. 

Arriva świadczyła na naszym terenie usługi komunikacji regionalnej i lokalnej, świadczyła 

również usługę komunikacji miejskiej, a także w ramach tych przewozów - dowóz dzieci do 

szkół. Te trzy elementy usług kończą się w dwóch datach, komunikacja miejska zakończyła 

się 2 stycznia 2019 roku, natomiast przewozy lokalne, regionalne i dowóz dzieci do szkół 30 

czerwca 2019 roku. 

Komunikacja regionalna i lokalna realizowane były dotychczas bez udziału środków 

publicznych, a całkowite ryzyko finansowe ich wykonywania leżało po stronie przewoźnika.  

Po komunikacie Arrivy spotykałem się z przewoźnikami lokalnymi oraz z powiatów 

ościennych, Marszałkiem Województwa panem Andrzejem Bułą oraz uczestniczyłem w 

spotkaniach organizowanych przez Powiat z wójtami i burmistrzami gmin Powiatu 

Prudnickiego. 

Od początku zakładaliśmy, że od lipca gmina będzie zmuszona przeznaczyć dodatkowe 

środki na funkcjonowanie komunikacji gminnej w tym również tzw. linii deficytowych. 

Ponadto zlecone zostało opracowanie planu funkcjonowania transportu publicznego na terenie 

Gminy Prudnik, którego celem było znalezienie odpowiedzi co do sposobu i zakresu 

organizacji  tej sfery zadań publicznych. 

Na dzisiaj pewnym jest, że komunikacja gminna i międzygminna oparta będzie o kilku 

przewoźników w tym: PKS Głubczyce, PKS Opole, PKS Nysa, PKS Strzelce Opolskie, Firmę 

EURO – BUS i innych przewoźników świadczących usługi przewozowe przez naszą gminę w 

tym dalekobieżną.  



Połączenia gminne zabezpieczać będzie przede wszystkim PKS Głubczyce, z którym gminy 

powiatu prudnickiego i powiat zawrą umowę o świadczenie usług w publicznym transporcie 

zbiorowym. Niestety do umowy nie przystąpiła Gmina Biała, która kwestie transportu 

postanowiła rozwiązać na własną rękę. 

 Ta część  usług będzie komunikować naszą gminę wewnątrz jej granic, a także skomunikuje 

gminy wchodzące w skład powiatu z jego siedzibą gwarantując jego integralność. Z tego 

tytułu gmina będzie ponosić wydatki, które zostały ustalone proporcjonalnie do ilości 

kilometrów przejechanych w granicach administracyjnych poszczególnych gmin. Swoje 

interesy w połączeniach pomiędzy powiatami w tym na trasie Prudnik - Głuchołazy w ramach 

umowy zabezpieczył również Powiat Prudnicki. 

Na trasie Opole - Prudnik, Prudnik – Opole ofertę usług komercyjnych realizować będzie 

PKS Opole. Wygląda, że na tym kierunku pasażerowie praktycznie nie powinni odczuć 

zmiany sytuacji w zakresie częstotliwości przewozów. 

Kierunek Nysa – Prudnik i Prudnik - Nysa obsługiwany będzie przez  PKS Nysa, PKS 

Głubczyce, i firmę EURO – BUS. 

Staramy się, aby wszystkich przewoźników kierować w jedno  miejsce przesiadkowe, czyli 

dworzec autobusowy przy ulicy Kościuszki. 

Od wczoraj trwają prace nad unifikacją wszystkich rozkładów jazdy, tak aby podróżny 

posiadał na dworcu orientację o kursach autobusów w poszczególnych kierunkach, a nie o 

ofercie poszczególnych przewoźników. Podobna informacja powinna na dniach trafić również 

na przystanki autobusowe w miejscowościach na terenie naszej gminy. Po otrzymaniu 

gotowych rozkładów jazdy zostaną one zamieszczone na stronach internetowych Urzędu 

Miejskiego. Okres wakacyjny w przewozach publicznego transportu zbiorowego nie jest 

reprezentatywny dla pozostałych miesięcy, ponieważ od 1 września ofertę przewozów 

wzbogacą ogólnodostępne kursy realizujące również dowóz dzieci do szkół. Mimo wszystko 

już od 1 lipca będziemy oczekiwać na uwagi naszych mieszkańców w zakresie 

funkcjonowania komunikacji, a przede wszystkim potrzeb w tym zakresie.  

2. Z kolei od 4 lipca komunikacja miejska będzie obsługiwana przez Opolskie 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej z Opola. Po przeprowadzonym przetargu 

umowa została zawarta do końca bieżącego roku. W związku z tym, że przed ogłoszeniem 

przetargu otrzymaliśmy zapewnienie uzyskania środków na budowę drogi od ul. 

Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich, która po zakończeniu inwestycji stanie się 

dodatkowym elementem tras komunikacji miejskiej - postanowiłem, że do oferty 

przetargowej na komunikację miejską przyjęte zostaną obowiązujące do tej pory trasy, a 

skrócenie terminu świadczonej usługi - do końca bieżącego roku wraz z zakończeniem 

inwestycji budowy drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców - również do końca 

bieżącego roku, pozwoli na rozpoczęcie nowej koncepcji transportu miejskiego już w pełnym 

nowym wymiarze od początku przyszłego roku. Tak więc obecna propozycja jest kontynuacją 

dotychczasowej koncepcji tras komunikacji i ma charakter przejściowy.  

3. Ministerstwo Inwestycji i Rozwoju ogłosiło nabór projektów w ramach Programu „Rozwój 

lokalny”, który współfinansowany będzie środkami finansowymi pochodzącymi z 

Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego 2014-2021. 

Celem programu jest wzmocnienie spójności społecznej i gospodarczej poprzez podniesienie 

jakości życia dla wszystkich mieszkańców i użytkowników średnich i małych miast.  

Zgodnie z zapisami programu beneficjentami będą małe i średnie miasta zakwalifikowane 

przez Strategię na Rzecz Odpowiedzialnego Rozwoju do grona 255 miast z 

najtrudniejszą  sytuacją społeczno-gospodarczą, co oznacza że nasze miasto jest również 

uprawnione do złożenia projektu w którym zawarte będą infrastrukturalne i miękkie działania 

na rzecz wzmacniania i podnoszenia zdolności administracji lokalnej, służące realizacji 

długookresowych, zintegrowanych celów rozwojowych miasta.   



Pamiętać należy, że zapisy programu stanowią aby wszystkie planowane wydatki 

inwestycyjne łącznie nie przekroczyły wartości 60% całkowitych wydatków 

kwalifikowalnych projektu.  

Ministerstwo Inwestycji i Rozwoju w ogłoszeniu o naborze zawarło informację dotyczącą 

procedury wyboru projektów do dofinansowania, która składać będzie się z II etapów: 

 Etap I – otwarty nabór zarysów projektów i wybór ok. 50 miast 

 Etap II – wybór ok. 15 projektów  do dofinansowania. 

Wybrane do dofinansowania projekty (wg szacunków Ministerstwa ok. 15) otrzymają 

dofinansowanie w wysokości od 3 do 10 mln euro na zaplanowane w projekcie działania i co 

najważniejsze przekazane dofinasowanie stanowić może aż 100% kosztów realizacji projektu, 

co oznaczać może w końcowym efekcie (przy właściwym zaplanowaniu budżetu) zerowy 

wkład własny. 

Reasumując: w chwili obecnej trwają prace koncepcyjne związane z wygenerowaniem 

projektu. 

Odbyły się dwa panele techniczne, w trakcie których zdiagnozowane zostały ograniczenia w 

rozwoju gminy, a także wskazane zostały problemy, których rozwiązanie w ramach projektu 

wydaje się najpilniejsze, w tym między innymi relacje międzypokoleniowe, ochrona 

środowiska, pozyskanie i rozwój zasobu kadr menedżerskich  i zarządczych. 

W najbliższych dniach na stronie internetowej Urzędu pojawi się ankieta skierowana do 

mieszkańców gminy, w której zapytamy o kilka kwestii pozwalających nam w końcowym 

efekcie na właściwe sprofilowanie projektu. 

Specyfika programu, jego nowatorskie założenia z budową ewentualnego przyszłego projektu 

powoduje, że bez aktywnego udziału społeczności lokalnej w jego opracowaniu i ewentualnej 

realizacji w przyszłości będzie praktycznie niemożliwe. Dlatego bardzo serdecznie zapraszam 

wszystkich do udziału w przygotowanym badaniu, które umożliwi prawidłową diagnozę 

potrzeb, które decydować będą  o spójności społecznej i gospodarczej projektu. 

4. Informację dotyczącą ogłoszonych przetargów i zawartych umów rozpocznę tym razem w 

sposób nietypowy. Otóż w wyniku podjętych decyzji, w tym roku wybudujemy 6 nowych 

dróg gminnych o łącznej długości jezdni wynoszącej blisko 2,5 km i  chodników o tej samej 

długości. Podjęliśmy dodatkowo starania aby zadania te były dofinansowane środkami 

zewnętrznymi  (na tą chwilę co najmniej dwa zadania posiadają  dofinasowanie w wysokości 

50% i 53%, a pozostałe cztery oczekują na decyzje instytucji zarządzających). Podjęliśmy 

ryzyko wydatkowania kosztów kwalifikowanych projektów, które w kontekście złożonych 

wniosków mogą liczyć na ewentualne dotacje w ramach rządowego programu Funduszu Dróg 

Samorządowych. Decydującym będzie wykonanie inwestycji w roku bieżącym. Biorąc pod 

uwagę faktyczne zaangażowanie naszych projektów szansa na ich dofinansowanie jest bardzo 

duża, ale jak zawsze obarczona ryzykiem. Dodatkowym istotnym elementem podjętych 

decyzji jest też ich wymiar ekonomiczny. Ogłosiliśmy sześć przetargów w których różnica 

pomiędzy kosztorysami inwestorskimi, a złożonymi ofertami jest niższa o około 20 %. 

Przypomnę, że uzyskane oszczędności są po części pozorne, gdyż zadania te realizujemy z 

kredytu.   

Przechodząc do wyników ogłoszonych przetargów, informuję że: 

1) podpisana została umowa na budowę drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców 

Śląskich z Konsorcjum: Lider: Transport Towarowy z Sidziny, Członek konsorcjum: 

Przedsiębiorstwo Budowlane BIEL-BUD z Sidziny.Kwota umowy – 4 696 140,00 zł. 

2)  rozstrzygnięty został przetarg i podpisano umowę na budowę drogi ulicy Azaliowej z 

Konsorcjum Lider Konsorcjum – Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych Sp. z o.o. 

ul. Kłosowa 4, 47-206 Kędzierzyn-Koźle, Partner konsorcjum – Przedsiębiorstwo Robót 

Inżynieryjnych z Głubczyc. Kwota umowy – 1 159 766,94 zł. 



3) rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na budowę drogi ulicy Jaśminowej z 

Przedsiębiorstwem  Usługowym z Sidziny. Kwota umowy - 320 185,63 zł 

4) rozstrzygnięty został przetarg i podpisano umowę na budowę drogi ulicy Kalinowej z firmą 

Usługi remontowo-budowlane ELBU2 Łukasz Pietruszyński z Prudnika. Kwota umowy - 180 

000,00 zł. 

Ponadto: 

5) otwarto oferty w przetargu na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. Jedyną 

ofertę złożył Bank Gospodarstwa Krajowego z Warszawy Region Opolski. Cena ofertowa 

brutto: 4 215 960,98 zł.Przetarg rozstrzygnięto. Trwa procedura  podpisania umowy. 

6) rozstrzygnięto przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

niezamieszkałych w Gminie Prudnik. Umowa z ZUK Prudnik na kwotę 560 000,00zł będzie 

podpisana 2 lipca 2019 r.  

7) otwarto oferty w przetargu na remont ogrodzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Prudniku. Wpłynęły 3 oferty. Najkorzystniejszą ofertę złożyła Firma Budowlana Damian 

Badura z Olbrachcic. Kwota oferty 146 125,86 zł. Trwa procedura sprawdzania ofert.  

8) ogłoszono przetarg i otwarto oferty w przetargu na świadczenie usług przewozu pasażerów 

na linii komunikacji miejskiej w Prudniku. Wpłynęła 1 oferta Opolskiego Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej z Opola. Cena ofertowa brutto: 199 000,00 zł. Przetarg 

rozstrzygnięto. Umowa będzie podpisana 1 lipca 2019 r. 

9) ogłoszono przetarg i otwarto oferty na budowę drogi ulicy Dębowej. Wpłynęło 5 ofert. 

Trwa procedura sprawdzania ofert.  

5. W ubiegły poniedziałek odbyło się posiedzenie Prudnickiej Rady Sportu, która jest ciałem 

doradczym Burmistrza. Skład Rady został ustalony w taki sposób, aby reprezentowani byli w 

niej przedstawiciele wszystkich dyscyplin sportowych działający na terenie naszej gminy. I 

tak do współpracy zostali zaproszeni:  

Arkadiusz Zaczyński, Andrzej Gajewski (LZS-y), Dariusz Lis (koszykówka), Sławomir 

Hajdecki (koszykówka Smyk), Kazimierz Kocik (łucznicy), Damian Szepelawy (Orlik piłka 

nożna), Grzegorz Pawlak (Pogoń piłka nożna), Tadeusz Brudniak (karatecy), Wojciech 

Fischer (unihokej) oraz przedstawiciel Ośrodka Sportu i Rekreacji. Rada pracuje pod moim 

przewodnictwem. W trakcie poniedziałkowego spotkania omówiliśmy sprawy związane z 

aktualną sytuacją w prudnickim sporcie w tym jego finansowaniem, bazą sportową oraz 

szkoleniem dzieci i młodzieży. 

Zwróciliśmy uwagę na pojawiające się problemy związane z rozliczaniem zadań z zakresu 

sportu, zlecanych klubom przez Gminę w tym najczęstsze błędy popełniane przy 

rozliczeniach. 

Wiadomo, że największym oczekiwaniem klubów są kwestie związane z bazą sportową i 

finansowaniem sportu z budżetu gminy. Myślę, że działacze racjonalnie podchodzą do tych 

zagadnień, a w niektórych kwestiach nasze stanowiska były zbieżne.  

Jesteśmy otwarci na propozycje klubów w zakresie innych rozwiązań organizacyjnych 

związanych z prowadzeniem działalności sportowej, ale też  swoje propozycje przedstawimy 

do końca bieżącego roku.  

6. Spotkałem się z Dyrektorem Generalnym  Fundacji Ochrony Dziedzictwa Żydowskiego z 

Warszawy, panem  Piotrem Puchtą w związku ze stanem cmentarza żydowskiego przy ulicy 

Kolejowej. Przypomnę, że w sprawie tej wystąpiłem również do Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków w Opolu. Spotkanie w Prudniku z Dyrektorem Fundacji posunęło 

wiele praw do przodu. Przede wszystkim na cmentarzu zrobiony zostanie porządek, podjęto 

decyzję o usunięciu wiatrołomów. Długofalowo zadeklarowałem współpracę przy 

zachowaniu części dziedzictwa historycznego związanego z historią Prudnika w tym pamięci 

o rodzinie Fränklów i Pinkusów, dla których cmentarz przy ulicy Kolejowej jest miejscem ich 

spoczynku. Liczę na porozumienie z Fundacją w  sprawie poprawy stanu cmentarza. W 



rozmowach uczestniczył radny Rady Miejskiej pan Josel Czerniak, któremu bardzo dziękuję 

za szczególne zaangażowanie i determinację. 

7. W związku z przeznaczeniem do sprzedaży nieruchomości zabudowanej, stanowiącej 

własność Województwa Opolskiego, położonej w Prudniku przy ul. Tkackiej 1, oznaczonej 

na mapie nr 10 – obręb Prudnik – jako działka nr 1097/163, o pow. 0,0500 ha, wystąpiłem do 

Zarządu Województwa Opolskiego o sprzedaż tej nieruchomości na rzecz Gminy Prudnik za 

cenę niższą niż wartość rynkowa tej nieruchomości. Na taki wniosek zezwala ustawa z dnia 

21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. W uzasadnieniu wykazałem, że 

nieruchomość tą przeznaczymy na realizację zadań własnych gminy w tym między innymi na 

potrzeby instytucji działających na terenie gminy.  

Jak ważne jest, aby posiadać taki zasób niech świadczą niedawne decyzje dotyczące siedziby 

ZUS, czy też Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Prudniku.  

Początkiem czerwca otrzymałem odpowiedź Zarządu Województwa Opolskiego, z której 

wynika że wniosek nasz został rozpatrzony pozytywnie. Zgodnie z operatem szacunkowym 

nieruchomość ta została wyceniona do przetargu na kwotę 509 294 zł, natomiast przy 

zastosowaniu maksymalnej bonifikaty wynoszącej 50% wartości nieruchomości cena zakupu 

dla Gminy Prudnik wynosić będzie 254 647 zł. 

Bardzo dziękuję panu  Marszałkowi Andrzejowi Bule za zrozumienie naszej sytuacji, naszych 

problemów, potrzeb i wyzwań, którym z pomocą władz wojewódzkich będziemy mogli 

sprostać.  

8. W dniach 6-7 czerwca 2019r. odbyło się XXVII posiedzenie Komitetu Monitorującego 

RPO WO 2014-2020 w Zamku w Mosznej. Podczas obrad członkowie komitetu przyjęli 

między innymi aktualizację kryteriów wyborów projektów oraz zapoznali się z postępem 

wdrażania RPO.  Dodatkowym elementem posiedzenia było zapoznanie się z projektami 

zrealizowanymi przez Gminę Prudnik dzięki Funduszom Unii Europejskiej. Członkowie 

Komitetu Monitorującego RPO WO na lata 2014-2020 oraz przedstawiciele Komisji 

Europejskiej odwiedzili Prudnik w dniu 6 czerwca, a przewodnikiem po urokliwych 

zakątkach naszego miasta - był Pan Marcin Husak. 

9. W dniach 25 – 26 maja 2019r. odbyło się posiedzenie Euroregionalnego Komitetu 

sterującego Euroregionu Pradziad. Decyzją EKS wniosek pod nazwą „Prudnik i Krnov na 

wyciagnięcie ręki” został wybrany do dofinansowania ze środków Programu Współpracy 

Terytorialnej INTERREG V-A Republika Czeska – Polska. Wnioskodawcą i liderem projektu 

jest Gmina Prudnik, a jednostką realizującą projekt Agencja Promocji i Rozwoju Gminy 

Prudnik. Agencja samodzielnie aplikowała o uzyskane wsparcie, będzie realizowała i 

rozliczała złożony projekt. Partnerem projektu jest miasto Krnov.  

Podstawowym celem projektu jest wykonanie elementów infrastruktury udostępniającej oraz 

ułatwiającej poznanie dziedzictwa przyrodniczego i kulturowego ziemi prudnickiej i 

krnovskiej. Realizacja projektu ma umożliwić poznanie transgranicznego obszaru oraz w 

nowoczesny i atrakcyjny sposób wzbogacić i uzupełnić ofertę turystyczną gmin partnerskich 

dla dodatkowych grup docelowych: rodzin z dziećmi oraz osób niedowidzących. Projekt 

przyczyni się do poprawy systemu informacji turystycznej na wspólnym obszarze 

turystycznym. Dzięki nowej aplikacji mobilnej turyści będą mogli otrzymać informację dot. 

walorów przyrodniczych i kulturowych przez 24 godziny na dobę, również poza godzinami 

działalności punktów IT w Prudniku i Krnovie.  

Po stronie polskiej w ramach projektu zostaną zrealizowane następujące działania: 

- wykonanie aplikacji mobilnej natywnej na system Android i iOS. Aplikacja zawierać będzie 

indywidualną grafikę i projekt funkcjonalny, moduł miejsca, moduł trasy, moduł 

audioprzewodnika, moduł wydarzeń i aktualności z kalendarzem, moduł powiadomień push, 

moduł mapa w oparciu o podkłady Open StreetMaps lub Google Maps, moduł dojazd (przez 

Google Maps), czytnik QR - kodów, CMC do zarządzania treścią. Opracowanie tekstów 



dotyczących walorów przyrodniczych i kulturowych Prudnika, tłumaczenie tekstu polskiego 

na języki: angielski, niemiecki i czeski oraz nagra za pomocą lektorów audioprzewodnik w 4 

wersjach językowych (polskim, czeskim, angielskim, niemieckim).  

- wynajęcie stoiska i przestrzeni na targach turystycznych w Polsce 

- promocję aplikacji wśród mieszkańców i turystów 

- zakup zestawu nagłośnieniowego  

Wartość projektu wynosi 34 715,49 euro tj. 145 805,06 zł dla gminy Prudnik , na którą składa 

się  85 % dofinansowania z EFRR w kwocie 29 508,16 euro tj. 123 934,29 zł (85% wartości 

projektu) 

5 % dofinansowanie z Budżetu Państwa w kwocie 1 735,77 tj. 7 290,23 zł oraz 10 % wkład 

własny gminy w kwocie 3 471,56 tj. 14 580,55 zł. Przewidywany termin realizacji projektu 1 

październik 2019 – 30 wrzesień 2020 r.  

Umowa pomiędzy Gminą Prudnik a Euroregionem Pradziad na realizację projektu zostanie 

podpisana we wrześniu – po dołączeniu wszystkich niezbędnych załączników przez lidera i 

partnera projektu.  

10. W dniach 15 – 16 czerwca 2019r. wraz z Ryszardem Grajkiem Dyrektorem Prudnickiego 

Ośrodka Kultury uczestniczyłem w uroczystościach związanych z obchodami „Dni miasta 

Bruntal”. W trakcie pobytu zostało zorganizowane oficjalne spotkanie przedstawicieli miast 

partnerskich Bruntala. W trakcie pobytu zostały podsumowane dotychczasowe działania 

związane ze współpracą Prudnika i Bruntala. Poruszano również kwestie związane z dalszą 

współpracą naszych miast również w odniesieniu realizacji projektów unijnych.  

11. Od 7 do 9 czerwca 2019r. odbyła się 22. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła 

Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego 

22. edycja wystawy została współfinansowana ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa. Przekraczamy granice. Jak co roku w 

imprezie brało udział wielu wystawców z Polski, Ukrainy, Słowacji, Republiki Czeskiej i po 

raz pierwszy z Afryki, a dokładnie z Senegalu. 292 rzemieślników i twórców ludowych 

prezentowało wyroby ceramiczne, rzeźbę, malarstwo, haft, biżuterię, metaloplastykę i wiele 

innych ciekawych i oryginalnych wyrobów. Przy bramie wejściowej na teren wystawy została 

zamontowany system pomiarowy, który liczył osoby wchodzące na teren wystawy. Zgodnie 

ze wskazaniami wystawę odwiedziła rekordowa ilość osób, łącznie ponad 11 tysięcy, w tym 

w piątek około 3200 osób, w sobotę około 4 000 osób i niedzielę około 4 000 osób. 

Po raz pierwszy zorganizowano aleję pszczół i miodów, gdzie oprócz wyrobów pszczelich 

wystawcy z całej Polski prezentowali akcesoria, urządzenia oraz produkty wykorzystywane w 

pszczelarstwie. W sobotę odbył się pokaz wykonania barci kłodowej, przy okazji promując 

ideę powrotu pszczół do polskich lasów. W niedzielę w kinie „Diana” w Prudniku odbyła się 

konferencja poświęcona pszczelarstwu.  

Całość imprezy wzbogacona była programem artystycznym, w którym  zaprezentowali się 

soliści, zespoły muzyczne i taneczne. 

Nie zabrakło kuchni regionalnej, która prezentowana była przez sołectwa z Łąki Prudnickiej, 

Wierzbca oraz OSP Moszczanka.  

Nasze miasto odwiedziły delegacje z miast partnerskich i zaprzyjaźnionych z Krnova, 

Bruntala oraz Nadwirnej, które również prezentowały produkty i walory turystyczne na 

swoich stoiskach. 

W niedzielę podczas uroczystego zamknięcia Wystawy podsumowano konkursy na najlepszą 

potrawę regionalną oraz najlepsze stoisko wystawowe. 

Konkurs na Najlepszą Potrawę Regionalną 
Kategoria "Dania gotowe'': 

I miejsce : Dominik Uliczka za pierogi z kaczką 

Kategoria "Wyroby piekarnicze i cukiernicze'' 



I miejsce: Romana Klubowicz za tort makowy z jabłkami. 

Konkurs na Najciekawsze Stoisko Wystawowe 
I miejsce: Grzegorz Korzeniec – stoisko „Dźwięk ziemi i przestrzeni” 

Wyróżnienie: Magdalena Sobocińska – stoisko „Dzika fastryga” 

Wyróżnienie: Grzegorz Sołtyszewski – stoisko prezentujące ceramikę. 

22. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko – Czeskiego 

odbyła się pod patronatem honorowym Ambasadora Republiki Czeskiej w Warszawie, 

Konsula Generalnego Rzeczypospolitej Polskiej w Ostrawie, Wojewody Opolskiego oraz 

Marszałka Województwa Opolskiego. Patronat medialny nad Wystawą sprawowali: 

Telewizja Polska S.A. Oddział w Opolu, Radia Opole S.A., Nowa Trybuna Opolska, 

Prudnicki Telewizyjny Kurier Informacyjny - TV Pogranicza, Tygodnik Prudnicki, Gazeta 

Prudnik 24, Tygodnik Krapkowicki i Tygodnik Ziemi Opolskiej. 

Organizatorem Wystawy była Gmina Prudnik - Agencja Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik. 

Organizację Wystawy wsparli: Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania w Prudniku, 

prudnickie szkoły, Ośrodek Sportu i Rekreacji w Prudniku, Prudnicki Ośrodek Kultury, Straż 

Miejska w Prudniku, Zakład Usług Komunalnych w Prudniku, Zakład Wodociągów i 

Kanalizacji w Prudniku, Urząd Miejski w Prudniku, OSP Moszczanka. 

Za udział w wystawie, pomoc w jej przygotowaniu i zabezpieczeniu składam wszystkim 

bardzo serdeczne podziękowania. 

12. W dniach od 6 do 10 czerwca 2019r. na moje zaproszenie gościliśmy w Prudniku 

delegację miasta partnerskiego Nadwirna z ZinovijemAndryowyczem Merem miasta 

Nadwórna na czele. Podczas pobytu delegacji odbyło się oficjalne spotkanie w urzędzie 

miejskim w trakcie, zostały omówione dotychczasowe działania oraz plany w zakresie 

współpracy naszych miast w przyszłości.  

13. Zakończył się rok szkolny 2018/2019. Do szkół Gminy Prudnik w minionym roku 

uczęszczało 1891 uczniów ( do gimnazjów - 193, do szkół podstawowych – 1600 uczniów,  w 

tym do Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia „Złoty Potok” w Łące Prudnickiej -98), do 

przedszkoli uczęszczało 913 dzieci ( w tym do Publicznego Stowarzyszeniowego Przedszkola 

„Chatka Puchatka”-18 dzieci, a do Niepublicznego Przedszkola „Skrzat” w Prudniku-30 

dzieci). Gimnazjum ukończyło 193 uczniów, natomiast szkołę podstawową 199 uczniów. 

Zakończenie roku szkolnego jest okazją do podsumowań całorocznej pracy. Z tej okazji w 

prudnickich szkołach odbyły się uroczystości, podczas których dyrektorzy placówek 

wyróżniali uczniów, którzy uzyskali najwyższe osiągnięcia w nauce, zachowaniu i sporcie. W 

spotkaniach, kończących edukację gimnazjalną oraz klas VIII w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym nr1 w Prudniku uczestniczyłem wspólnie z moim Zastępcą. 

Z kolei 12 czerwca w Prudnickim Ośrodku Kultury  spotkałem się z przedstawicielami szkół 

–uczniami, którzy w minionym roku szkolnym uzyskali najwyższe osiągnięcia sportowe, 

najwyższe wyniki w nauce i zachowaniu oraz zdobyli tytuł laureata lub finalisty w 

konkursach przedmiotowych na etapie ogólnopolskim i wojewódzkim. W spotkaniu udział 

wzięli również nauczyciele, którzy przygotowywali uczniów do udziału w konkursach. Za 

swoistą promocję naszych szkół i wysiłek wniesiony w osiągnięte wyniki wyróżnieni zostali 

uczniowie, jak i ich nauczyciele.  

Uczniom życzymy dalszych sukcesów w nauce, a nauczycielom satysfakcji  z wykonywanej 

pracy. 

14. Zbliżają się wakacje. W związku z tym uczniowie naszych szkół uczestniczyć będą w 

różnych formach wypoczynku letniego: kolonie, półkolonie, wycieczki. Między innymi  40 

uczniówwyjedzie na nieodpłatne kolonie letnie do Ośrodka „Jowisz” w Turawie, 

zorganizowane przez Kuratorium Oświaty w Opolu. Natomiast w dniach od 25.06.2019r.do 

06.07.2019r. na zaproszenie Burmistrza Prudnika 27 dzieci z Nadwórnej oraz 10 uczniów 

Publicznej Szkoły Podstawowej nr1 w Prudniku  uczestniczyć będzie w półkolonii w 



Szkolnym Schronisku Młodzieżowym „Dąbrówka”, zorganizowanej przez Gminny Zarząd 

Oświaty i Wychowania w Prudniku. W trakcie półkolonii uczestnicy zwiedzą Prudnik, Opole, 

Głogówek, kopalnię w Złotym Stoku. Będą uczestniczyli w imprezach organizowanych w 

naszym mieście, warsztatach, zawodach. Życzymy im miłego wypoczynku, a wszystkim 

uczniom prudnickich szkół i nauczycielom udanych, szczęśliwych i bezpiecznych wakacji. 

15. Dnia 26 czerwca w Warszawie podczas konferencji „Miasta w Internecie” miałem okazję 

wystąpić z prezentacją dotyczącą dobrych praktyk współpracy samorządu terytorialnego z 

małymi i średnimi operatorami telekomunikacyjnym na przykładzie rozwiązań 

przedinwestycyjnych związanych z budową ulic: Azaliowej, Kalinowej, Jaśminowej i 

Dębowej. Przy okazji konferencji środowisko małych i średnich operatorów 

telekomunikacyjnych, zrzeszającej 2789 operatorów w całej Polsce i posiadającej 1/3 

udziałów w rynku telekomunikacyjnym, postanowiło po raz pierwszy przyznać nagrodę 

„Gmina przyjazna Małym i Średnim Operatorom Telekomunikacyjnym” w uznaniu za 

działania zmierzające do synergii samorządu z lokalnymi operatorami telekomunikacyjnymi. 

Nagroda ta przyznana została gminie Prudnik. Jest to ogromne wyróżnienie, ale także 

motywacją do dalszej pracy w kierunku jak najlepszych relacji gminy nie tylko ze 

środowiskiem operatorów telekomunikacyjnych, ale także całego lokalnego biznesu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zapytała czy ktoś ma uwagi i pytania w 

sprawie informacji przedstawionej przez Burmistrza Prudnika Grzegorza Zawiślaka. 

Głos zabrała Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień, która odniosła się do informacji dotyczącej 

zakupu przez Gminę budynku przy ul. Tkackiej. Radna zapytała jaki jest stan techniczny 

budynku, jakie nakłady finansowe będą konieczne aby budynek ewentualnie wyremontować i 

jakie będzie przeznaczenie obiektu. 

Radna zapytała również dlaczego podczas ostatniej Wystawy Twórców Ludowych nie było 

stoiska czeskiego inwestora, o którym jest teraz tak głośno. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że jak nazwa wskazuje celem 22. 

Wystawy Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko – Czeskiego 

była prezentacja rzemiosła i twórczości ludowej i nie było to miejsce dla inwestora. Inwestor 

zostanie zaproszony na wrześniowe 24. Targi Przedsiębiorczości i Rzemiosła Inter-Region 

„Dom i Ogród”. 

Burmistrz odpowiedział również na pierwsze pytanie radnej, informując, że budynek przy ul. 

Tkackiej jest w stanie dobrym, wymagany jest tylko drobny remont i odświeżenie. Burmistrz 

zakomunikował, że chce również przystosować obiekt dla osób niepełnosprawnych i w tym 

celu chciałby zamontować windę, na którą będzie ubiegał się o dofinansowanie. Burmistrz 

poinformował, że najprawdopodobniej będą tam przeniesione jednostki organizacyjne Gminy 

Prudnik, jak np. OSiR. Omówił kwestię. 

Radny Josel Czerniak poinformował, że otrzymał odpowiedź od Fundacji, która zajmuje się 

Cmentarzem Żydowskim w Prudniku. W piśmie tym Fundacja zobligowała się do zapłaty za 

sprzątanie, wycinkę drzew i koszenie trawy. Radny wynajął firmę, która wykonuje zadanie, a 

on sam jest w trakcie tworzenia mapy i prośby o zgodę na wycinkę drzew do konserwatora 

zabytków. Radny Josel Czerniak ma nadzieję, że po uporządkowaniu terenu Fundacja zwróci 

się do gminy Prudnik z prośbą o opiekę nad Cmentarzem Żydowskim, tak jak miało to 

miejsce kilka lat temu. Radny dał za przykład Cmentarz Żydowski w czeskiej miejscowości 

Osoblaha. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od 29 maja 

do 27 czerwca 2019 r. o następującej treści: 



1. W dniu 31 maja 2019 r.  Burmistrz Prudnika zgodnie  z art. 28aa ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym, przedłożył Radzie Miejskiej w Prudniku Raport o 

stanie Gminy Prudnika za 2018 r. Raport został udostępniony na stronach internetowych 

Urzędu Miejskiego i  będzie rozpatrywany na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. Na stronach 

internetowych zamieściłam też zaproszenie dla mieszkańców naszej gminy do wzięcia 

udziału w debacie nad raportem. Do tej pory nie wpłynęło żadne zgłoszenie spełniające 

kryteria wymagane ustawą, a przypomnę, że mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w trybie 

określonym w ustawie o samorządzie gminnym, powinien złożyć do  przewodniczącego rady 

pisemne zgłoszenie, poparte podpisami  co najmniej 50 osób. 
2. W dniu 03 czerwca 2019 r.zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na X sesji Rady w dniu30 maja 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowejw Opolu. 

3. W dniu03czerwca 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na X sesji Rady Miejskiej w dniu 30 maja 2019 r. 11.06.2019 r. 

przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone zostały w okresie 

międzysesyjnym.   

4. W związku z otrzymanym pismem w sprawie ustalenia liczby ławników do Sądu 

Rejonowego w Prudniku w liczbie 2, dnia 06 czerwca 2019 r. wysłałam pismo do Prezesa 

Sądu Okręgowego w Opolu z prośbą o wyjaśnienie, według jakich kryteriów nastąpił ten 

podział wśród gmin Powiatu Prudnickiego. 10 czerwca b.r. do Urzędu Miejskiego w Prudniku  

wpłynęła odpowiedź Prezesa Sądu Okręgowego w Opolu, z której wynika że liczbę ławników 

do poszczególnych sądów rejonowych ustala się po zasięgnięciu opinii prezesów tych sądów. 

„Z informacji nadesłanej przez Wiceprezesa Sądu Rejonowego w Prudniku wynika, że ilość 

podana w odpowiedzi na zapytanie dotyczące wymaganej ilości ławników oparta została o 

wpływ spraw w III Wydziale Rodzinnym i Nieletnich w Sądzie Rejonowym w Prudniku, w 

których to orzekają ławnicy.” Pisma sprawy dostępne są do wglądu w biurze Rady. 

5. 06.06.2019 r. wraz z Radnymi Rady Miejskiej w Prudniku uczestniczyłam w warsztatach 

zorganizowanych przez Burmistrza Prudnika z okazji inauguracji  22 Wystawy Twórców 

Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko – Czeskiego. Na zakończenie tego 

wydarzenia 09 czerwca brałam udział w podsumowaniu współzawodnictwa o tytuł 

„Najciekawsze stoisko wystawowe”, „Najlepsza potrawa regionalna”.  Zwycięzcom jeszcze 

raz serdecznie gratuluję. 

6. 8 czerwca 2019 r. uczestniczyłam w obchodach 60 rocznicy powstania Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Czyżowicach. 

7. 10 czerwca 2019 r. odbyła się I sesja nowo wybranej Prudnickiej Rady Seniorów, na którą 

zostałam zaproszona. Do Rady Seniorów zostało wybranych 19 członków, a podczas obrad 

wybrano w drodze głosowania Przewodniczącą Panią Janinę Sękowską, Zastępcę 

Przewodniczącej Pana Stanisław Isalskiego oraz Sekretarza Panią Barbarę Damszel. Seniorzy 

to bardzo aktywna grupa w naszym mieście, dlatego też nowej Radzie życzę, aby nadal 

Prudniccy seniorzy ożywiali nasze społeczeństwo i działania na rzecz osób starszych.  

8. W dniu 12 czerwca 2019 r.  w Prudnickim Ośrodku Kultury miałam okazję brać udział w 

nagradzaniu uczniów, którzy swą postawą i zaangażowaniem wyróżniają się w nauce i 

sporcie oraz niejednokrotnie są laureatami wojewódzkich i ogólnopolskich konkursów i 

olimpiad. Wszystkim uczniom i nauczycielom życzymy wielu sukcesów w przyszłym roku 

szkolnym, a na rozpoczęte wakacje samych słonecznych i bezpiecznych chwil. 

9. Dnia 10.06.2019 r. do Biura Rady wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego wobec uchwały Nr X/174/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 maja 2019 

r. w sprawie wzniesienia pomnika. Przyczyną wszczęcia niniejszego postępowania było 



nieuwzględnienie, iż uchwała dotycząca stawiania pomnika stanowi akt prawa miejscowego, 

jako uchwała o charakterze abstrakcyjnym i generalnym. W odpowiedzi na pismo 

poinformowałam, że w ramach samokontroli Uchwała Nr X/174/2019 Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia 30 maja 2019 r. zostanie zmieniona na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku. Projekt uchwały jest umieszczony w porządku obrad.  

10. 14 czerwca b.r. brałam udział w otwarciu wystawy archeologicznej - „Domosław” – 

nekropolia arystokracji z wczesnej epoki żelaza (VIII – VI w. p.n.e.). wystawa odbyła się w 

Muzeum Ziemi Prudnickiej. 

11. 16 VI 2019r brałam udział w 31 Ogólnopolskich Spotkaniach Modlitewno – 

Formacyjnych poświęconych myśli i nauczania Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Prudniku – Lesie 

12. W dniu 19 czerwca 2019 r. do Biura Rady wpłynęła Uchwała nr 250/2019 z dnia 14 

czerwca 2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. 

pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. Niniejsza 

uchwała zostanie odczytana zgodnie z porządkiem obrad.  

13. 12.06.2019 r. do Urzędu Miejskiego w Prudniku wpłynęła petycja rodziców dzieci 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 1 w sprawie przeniesienia klas IV-VI do budynku 

mieszczącego się przy ul. Armii Krajowej. Petycja zgodnie z procedurą jest w trakcie 

rozpatrywania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku. 

14. W dniach 21 i 24 czerwca 2019 r. wraz z członkami Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia brałam udział w spotkaniach z Dyrektorami szkół podstawowych z terenu Gminy 

Prudnik.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma uwagi i pytania w sprawie informacji przedstawionej 

przez Przewodniczącą. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje i 

zapytania: 

1. Stanisław Mięczakowski  

dot. zwiększenia środków finansowych na akcję letnią dla Ośrodków Kultury  

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2. Edward Mazur 

dot. naprawy drogi wewnętrznej i wokół budynku przy ul. Grunwaldzkiej 19-21 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3. Edward Mazur 

dot. naprawy ogrodzenia cmentarza komunalnego przy ul. Dąbrowskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

4. Edward Mazur 

dot. zamontowania zadaszonej wiaty przy przystanku autobusowym przy ul. Skowrońskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

5. Paweł Licznar 

dot. możliwości sprzedaży prądu przez ZEC sp. z o.o. 

/treść przekazania i odpowiedzi stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

6. Ryszard Czeczel 

dot. wymiany sieci gazowej na ul. Skłodowskiej, Reymonta i 1000-lecia w Prudniku 

/treść przekazania stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 



 

7. Rafał Bolibrzuch  

dot. naprawy nawierzchni i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego przy ul. Meblarskiej w 

Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

8. Ludmiła Lisowska 

dot. komunikacji miejskiej da uczniów korzystających z krytej pływalni w ramach lekcji w-f 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

9. Ludmiła Lisowska 

dot. dostosowania rozkładu jazdy autobusów komunikacji miejskiej względem uczniów 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

10. Ludmiła Lisowska 

dot. naprawy metalowych kratek w chodniku przy ul. Kościuszki 17 w Prudniku 

/treść przekazania stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zwróciła się z zapytaniem do radnych czy 

ktoś chciałby odnieść się do przedstawionych odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Głos zabrał Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień, która zaproponowała na wzór innych miast 

polewanie dróg wodą w czasie upałów. 

Przewodnicząca poprosiła o stosowanie się do porządku obrad i zgłaszanie wniosków w 

odpowiednim punkcie. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że Gmina jest w stanie zrealizować 

pomysł jednak tylko na ulicach gminnych. 

Radny Edward Mazur poprosił o poprawienie nazwy zadania dotyczącego ul. 

Grunwaldzkiej 19-20 na 19-21 zgodnie z faktyczną sytuacja.. 

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował za wsparcie i pozytywne rozpatrzenie jego 

interpelacji. 

 

5. Informacja dotycząca stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik i analiza lokalnego 

rynku pracy (druk nr 171) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedłożoną informację. Przewodnicząca 

zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonej informacji. 

Poinformowała, że Informacja dotycząca stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik i analiza 

lokalnego rynku pracy była szeroko omawiana podczas posiedzeń wszystkich komisji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie Informacji dotyczącej stanu bezrobocia na 

terenie gminy Prudnik i analizy lokalnego rynku pracy (druk nr 171): 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja dotycząca stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik i analiza lokalnego rynku 

pracy (druk nr 171).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Barańska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Informacja dotycząca stanu bezrobocia na terenie Gminy 

Prudnik i analiza lokalnego rynku pracy (druk nr 171) została przyjęta. 

/treść Informacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2018 
Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art.  28aa ustawy o samorządzie gminnym 

Burmistrz Prudnika 31 maja 2019 roku przedłożył Radzie Miejskiej w PrudnikuRaport o 

stanie gminy Prudnik za 2018r.  

Pouczyła, że Raport zawiera  podsumowanie działalności Burmistrza  w roku 2018, w 

szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady Miejskiej i budżetu 

obywatelskiego. Zakomunikowała również, że Rada Miejska w Prudniku nie 

określiła  szczegółowych wymogów dotyczących  raportu. Rada Miejska rozpatruje Raport 

podczas obecnej sesji, na której zostanie podjęta  uchwała rady  w sprawie  absolutorium. 

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, czyli przed uchwałą w sprawie 

absolutorium. Przewodnicząca zakomunikowała, że nad przedstawionym Raportem o stanie 

gminy przeprowadzona zostanie debata, w której radni mogą zabierać głos bez ograniczeń 

czasowych.  

W debacie nad raportem o stanie gminy  głos mogą zabierać również mieszkańcy, 

którzy  najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas 

której ma być przedstawiany raport o stanie gminy czyli do dnia 26 czerwca winni złożyć  do 

przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 50 osób. 

Poinformowała, że w przedstawionym powyżej terminie do rady nie wpłynęło żadne 

zgłoszenie. Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy Prudnik za 2018 rok, Rada 

Miejska przeprowadzi głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania.  

 

1) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2018 przez Burmistrza 

Prudnika (druk nr 172) 
Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak podkreślił, że ocena działalności jest oceną jego 

poprzednika, gdyż on swój urząd objął pod koniec ubiegłego roku. Wyjaśnił metodologię 

sporządzenia Raportu. 

 

2) Debata nad raportem 
Przewodnicząca otworzyła debatę nad Raportem o stanie gminy Prudnik za rok 2018. 

Głos zabrał Radny Zygmunt Trojniak, który zgłosił uwagi do treści Raportu w części 

sporządzonej przez firmę zewnętrzną. Uwagi dotyczą nieścisłości nazewnictwa w tabeli 

zamieszczonej na str. 25 gdzie w miejscu średnia powinno być suma. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zapewnił, że uwagi te były zgłaszane do firmy 

zewnętrznej. 

Sekretarz Gminy Prudnik Marek Radom poinformował, że po zgłoszeniu do firmy 

zewnętrznej zostało to poprawione, jednak odpowiedź przyszła po terminie publikacji w BIP. 

Radny Zygmunt Trojniak zwrócił jeszcze uwagę na klasyfikację w Dziale dotyczącym 

zakupu usług remontowych. Nie zgadza się z ujęciem tam zakupu energii. 

Burmistrz Prudnika zobligował się do usunięcia tej pomyłki. 

Skarbnik Gminy Prudnik Jadwiga Zielińska stwierdziła, że są to drobne błędy natury 

ludzkiej, które można poprawić. Poprosiła o zrozumienie, uzasadniając, że Raport jest tworem 



nowym i tworzonym po raz pierwszy, a ponadto opracowany został bardzo szczegółowo. 

Radna Urszula Rzepiela wyraziła radość z wprowadzenia Raportu o stanie gminy do 

Ustawy o samorządzie gminnym, gdyż uważa że pozwoli to społeczeństwu na większą 

możliwość oceny lokalnych władz. Radna uważa, że Burmistrz, który nie piastował tego 

stanowiska w roku ubiegłym nie powinien być oceniany w tym zakresie. Zakomunikowała, że 

raport mógłby ewoluować bardziej w stronę analizy. Radna przedstawiła swoje zdanie 

dotyczące udziału w raporcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Edward Mróz poprosił Burmistrza o zamieszczanie informacji o możliwości udziału 

mieszkańców w debacie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska poinformowała, że informacja widnieje na 

stronie internetowej gminy od 3 czerwca b.r. 

Radny Edward Mróz poinformował, że chodzi mu o nagłośnienie tego tematu wśród 

mieszkańców. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak stwierdził, że ciężko mu odnosić się do faktów, za 

które on sam nie jest odpowiedzialny, jednak uważa, że w przyszłości mieszkańcy na pewno 

będą chcieli brać udział w debacie. Stwierdził również, że radni jako przedstawiciele 

mieszkańców biorą udział w debacie i mogą zadawać pytania w imieniu mieszkańców.  

Radny Josel Czerniak uważa, że najważniejszą informacją jest ta dotycząca kosztów 

funkcjonowania jednostek gminnych i na tym powinna się gmina skupić.  

Burmistrz Prudnika zgadza się z przedmówcą i zapewnił, że będzie to wprowadzenie do 

dalszej analizy tematu. Omówił kwestię.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania 

(druk nr 173) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska odczytała treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania.  

Przewodnicząca podała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Prudnika wotum zaufania (druk nr 173): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 

173).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/175/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Prudnika wotum zaufania została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 



 

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

 

1) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Prudnik za 

2018 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 

2018 rok (druk nr 174) 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska poinformowała, że zgodnie z 

wymogiem ustawowym, sprawozdanie (druk nr 174) zostało przekazane radnym Rady 

Miejskiej w Prudniku w marcu bieżącego roku, w związku z czym radni mieli możliwość 

zapoznania się z jego treścią. Ponadto sprawozdanie było szczegółowo omawiane na 

poszczególnych komisjach Rady Miejskiej. 

 

2) Przedstawienie przez Przewodniczącą Rady uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Prudnik za 2018 r. 
Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 132/2019 z dnia 24 kwietnia 

2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Prudnik za 2018 r. 

/uchwała RIO stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

3) Dyskusja na temat sprawozdania-druk nr 174 
Przewodnicząca zgodnie z obowiązującą procedurą zwróciła się do radnych z zapytaniem czy 

radni mają uwagi na temat sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Prudnik oraz 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 2018 rok. 

Głos zabrała Radna Urszula Rzepiela, która wyraziła zdanie, że w przypadku objęcia 

stanowiska przez nowego Burmistrza nie powinien on być rozliczany za poczynania 

poprzednika. Radna uważa, że należałoby to zmienić w ustawie, gdyż problem może wracać 

co 5 lat. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zdaje sobie sprawę, że stanowi ciągłość władzy w 

gminie i jest w tym momencie rozliczany za poprzednika, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. On z pełną odpowiedzialnością podejmował się stanowiska Burmistrza. 

Radny Edward Mazur stwierdził, że dobrze o tym mówić, aby wszyscy mieli świadomość w 

tym temacie. 

Radny Edward Mróz wyraził zdanie, że nie rozumie ciągłego ataku na poprzedniego 

Burmistrza. Uważa, że jest to także podsumowanie poprzedniej Rady, której część radnych 

również jest w obecnej kadencji. Należy znaleźć nie tylko złe momenty, ale również te dobre. 

 

4) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania finansowego Gminy 

Prudnik za 2018 rok (druk nr 175)  

Przewodnicząca Alicja Isalska poinformowała, iż sprawozdanie finansowe Gminy Prudnik za 

2018 rok zostało przekazane Radnym Rady Miejskiej w miesiącu maju b.r., w związku z 

czym radni mieli możliwość zapoznania się z przedłożonym dokumentem. Ponadto 

przedmiotowe sprawozdanie było szczegółowo omawiane na poszczególnych komisjach 



Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok (druk nr 176) 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok po 

czym podała go pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok (druk nr 176).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/176/2019 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2018 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr16 do protokołu/ 

 

8. Absolutorium dla Burmistrza Prudnika za 2018 rok: 
 

1) Przedstawienie przez Przewodniczego Komisji Rewizyjnej uchwały Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika (druk 

nr 177) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Josela Czerniaka z prośbą o odczytanie Uchwały nr 1/2019 Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 maja 2019 r. (druk nr 177). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak odczytał Uchwałę wraz z uzasadnieniem. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

 

2) Przedstawienie przez Przewodniczą Rady uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2018 

rok 
Po odczytaniu uchwały Komisji Rewizyjnej Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku 

odczytała Uchwałę nr 250/2019 z dnia 14 czerwca 2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Opolu, która w sposób pozytywny opiniuje wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika z 



wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś 

chciałby zabrać głos przed podaniem pod głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2018 rok (druk nr 178) 
Przewodnicząca podała pod głosowanie podjęcie uchwały , zgodnej z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej, w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania 

budżetu gminy Prudnik za 2018 rok (druk nr 178): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2018 rok (druk nr 178).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/177/2019 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania budżetu gminy Prudnik za 2018 rok została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

Burmistrz podziękował Radnym za udzielenie mu absolutorium. 

 

9. Gospodarka finansowa: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 

179) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który został szeroko 

omówiony podczas posiedzeń wszystkich komisji. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Tomasz Wisła zwrócił się z zapytaniem kiedy planowany jest remont ul. Działkowej 

prowadzącej z Prudnika do Łąki Prudnickiej. Przypomniał o swoich interpelacjach i 

działaniach dotyczących tego tematu. 

Burmistrza Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował o planowanych działaniach w 

zakresie tej drogi.  

Radny Jacek Urbański również zapytał o temat ulic. Radny zastanawia się czy ulice 

miejskie, które zostały wyłączone z realizacji w budżecie na ten rok, m.in. Kołłątaja, 

Piastowska, będą remontowane.  



Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przypomniał, że na korektę uchwały budżetowej 

miał tylko miesiąc i nie było to łatwe zadanie. Obiecał, że do rozmów w temacie remontu 

dróg w gminie powróci się po wakacjach i zostaną one ujęte w przyszłorocznym budżecie, 

jednak w odrębnych zadaniach, a nie w jednym jak miało to miejsce do tej pory.  

Radny Jacek Urbański podziękował za wyczerpującą odpowiedź i zaproponował aby tak jak 

planowano wykonać komisyjny przegląd terenu ulicy Kołłątaja celem zapoznania się z jej 

stanem technicznym.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zakomunikował, że Wydział Inwestycji zaplanuje 

wizję lokalną, o którą radny prosi. Wszyscy zainteresowani radni będą mogli wziąć w niej 

udział.  

Radny Edward Mazur poprosił o korektę numeracji domów przy ulicy Grunwaldzkiej w 

Prudniku w nazwie zadania w projekcie uchwały. 

Radny Stanisław Mięczakowski wrócił do tematu ulicy Działkowej. Cieszy się, że nie jest 

sam w staraniach o remont tej drogi. Poruszył temat dokumentacji budowy drogi. Radny 

zaproponował kompleksowe działania w zakresie realizacji innych zadań w tym rejonie. 

Burmistrz Prudnik Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że dokumentacja jest ważna tylko przez 

jakiś czas i najlepiej zrobić ją tuż przed realizacja zadania. Burmistrz poprosił Naczelnik 

Wydziału Mienia Gminy Panią Krystynę Martynę o przedstawienie na jakim etapie jest 

wyjaśnianie sytuacji prawnej.  

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Krystyna Martyna przedstawiła kwestię. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy zadanie przebudowy drogi przy ulicy Ogrodowej 

wiąże się z budową parkingu przy Przedszkolu nr 7, czy są to niezależne projekty.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak wyjaśnił powody odstąpienia od wcześniej 

zakładanej koncepcji budowy parkingu przy ulicy Ogrodowej w Prudniku. Przestawił 

założenia nowej koncepcji i planowane etapy jej realizacji.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał z czego wynika dopłata na realizację umów zawartych z 

Zakładem Usług Komunalnych o zarządzanie budynkami gospodarczymi. 

Skarbnik Gminy Prudnik Jadwiga Zielińska odpowiedziała, że jest to wynik przekazania 

nowych budynków do zarządzania. Pouczyła, że całość wydatków znana będzie dopiero po 

upływie pełnego roku.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2019 rok (druk nr 179): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 179).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/178/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 



 

 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 (druk nr 180) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który został szeroko 

omówiony podczas posiedzeń wszystkich komisji. Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radna Urszula Rzepiela poinformowała o swojej sugestii przedstawionej podczas 

posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa dotyczącej 

zapisu w treści uzasadnienia. Zapytał czy zapis został zmieniony. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak i Skarbnik Gminy Prudnik Jadwiga Zielińska 

potwierdzili. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 (druk nr 

180): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 (druk nr 180).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowanie Uchwała nr XI/179/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

10. Gospodarowanie mieniem: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (druk nr 181) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

(druk nr 181): 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (druk nr 181).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/180/2019 w sprawie nabycia nieruchomości 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 182) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 182): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 182).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/181/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 183) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 183): 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 183).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/182/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 184) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 184): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 184).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/183/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 185) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

nabycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 185): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości zabudowanej (druk 

nr 185).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/184/2019 uchylająca uchwałę w sprawie 

nabycia nieruchomości zabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych 

i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom (druk nr 186) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom 

i dzierżawcom (druk nr 186): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i 

jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom ( druk nr 186).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/185/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom 

i dzierżawcom została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości 

zabudowanych (druk nr 187) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że podjęta decyzja jest przedwczesna. Radny nie 

widzi potrzeby aby uchwałę tę uchylać, tym bardziej, że w ostatnich dniach rodzice uczniów 

ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Prudniku podnieśli protest odnośnie przeniesienia ich dzieci 

do budynku przy ul. Armii Krajowej. Radny zakomunikował, że rodzice mieli nadzieję, że ich 



dzieci przez cały okres szkoły podstawowej będą miały możliwość nauki blisko domu. Radny 

przypomniał, że Gmina poniosła nakłady finansowe w tym rejonie tworząc boiska 

wielofunkcyjne i basen miejski oraz drogi. Radny zapytał na jakim etapie są rozmowy z 

rodzicami z omawianej szkoły odnośnie przeniesienia dzieci do budynku po Publicznym 

Gimnazjum nr 1. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak uważa, że radny uprawia populizm, gdyż 

informował radnego o zasadności zamiany i jest on świadomy że do budynku przy ul. 

Podgórnej nie można na dzień dzisiejszy przenieść szkoły podstawowej, ponieważ Powiat 

zbyć go nie może i kurator ani Ministerstwo nie wyrazili na to zgody. Zakomunikował, że są 

chętne podmioty do nabycia budynku w Wieszczynie i podejmowana uchwała umożliwia 

rozmowy w tym kierunku. Odnośnie przeniesienia dzieci do obiektu przy ul. Armii Krajowej 

Burmistrz stwierdził, że radny mija się z prawdą informując rodziców o możliwości 

powstania szkoły w budynku po Centrum Kształcenia Ustawicznego, gdyż komisja która 

oceniał stan techniczny budynku uznała ilość klas jest zbyt mała, a remont budynku bardzo 

kosztowny. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził opinię, że na posiedzeniu powinien być obecny Starosta 

Prudnicki, który odpowiedziałby na pytania i wątpliwości. Pozostawienie uczniów na 

Jesionowym Wzgórzu uzasadnił ich bezpieczeństwem. Zakomunikował, że słyszał 

wątpliwości rodziców, którzy w związku z brakiem zrozumienia zastanawiają się nad 

przeniesieniem swoich dzieci do szkół w innych gminach. Radny w temacie remontu i 

przystosowania budynku po szkole zawodowej zaproponował skorzystanie ze środków 

zewnętrznych i dofinansowania, co pomogłoby zmniejszyć koszty adaptacji obiektu.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poprosił Naczelnik Wydziału Inwestycji Panią 

Renatę Hedę o przedstawienie opinii jako członka komisji, o której wcześniej mówił. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Renata Heda przedstawiła opinię komisji, której zdaniem 

koszt przystosowania obiektu jest zbyt duży. Komisja uważa, że lepszym rozwiązaniem 

byłoby postawienie nowego budynku pod potrzeby szkoły. Należałoby w tym celu nabyć 

teren i zaproponowała, że być może Spółdzielnia Mieszkaniowa ma wolne tereny, na których 

możliwa byłaby inwestycja. Projekt nowej inwestycji pozwoliłby na wybudowanie go w 

technologii umożliwiającej ograniczenie strat.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak zwrócił się do radnego Zygmunta Trojniaka jako 

Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej o wskazanie terenu pod ewentualną przyszłą inwestycję.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że prowadzenie oświaty jest zadaniem własnym 

gminy, a nie firmy zewnętrznej jaką jest Spółdzielnia Mieszkaniowa. Radny uważa, że jeśli 

jest konieczność to można nabyć ten teren, wyburzyć obecny obiekt i wybudować nową 

szkołę. Radny wrócił do tematu przeniesienia uczniów do obiektu przy ul. Armii Krajowej. 

Zaproponował, aby na Jesionowym Wzgórzu pozostawić dzieci w klasach od 1-6 jak 

funkcjonowało to do tej pory, a przenieść tylko klasy od 7-8.  

Radna Ludmiła Lisowska stwierdziła, że temat wymuszony został przez reformę oświaty 

jest bardzo trudny i wymaga wielkiej rozwagi. Budowa hali i remont szkoły były prowadzone 

gdy jeszcze nikt nie podejrzewał, że gimnazja przestaną funkcjonować. Przedstawiła 

słuszność decyzji Burmistrza.  

Radny Tomasz Wisła poinformował o posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

podczas którego rozpatrywana była petycja rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 1 w 

Prudniku. Radny przedstawił i uzasadnił opinię komisji o przyszłościowym pomyśle budowy 

szkoły na Jesionowym Wzgórzu. Proponuje pochylenie się nad pomysłem. 

Do dyskusji włączył się Radny Edward Mazur, który przytoczył historię szkoły zawodowej 

przy ul. Podgórnej. Zgadza się z przedmówcami odnośnie budowy nowej szkoły na terenie 

Jesionowego Wzgórza. 

Radny Jacek Urbański zgodził się ze stanowiskiem Komisji Skarg, wniosków i Petycji. 



Poprosił Burmistrza o odniesienie się do tematu. Poinformował o opiniach mieszkańców. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak odniósł się do plotek i domniemań mieszkańców.  

Radna Urszula Rzepiela przypomniała etapy zmiany planu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego i ich kształtowanie się na przestrzeni ubiegłych lat.  

Radny Jacek Urbański uważa, że aby zatrzymać młodzież w gminie należy współpracować 

ze Starostwem Powiatowym i opracować wspólne założenia aby osiągnąć cel.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poinformował, że decyzja o uchyleniu uchwały 

poparta jest rozmową ze Starostą. Podkreślił, że Gmina z Powiatem współpracuje i rozmawia 

mimo sporów w niektórych kwestiach. 

Radny Zygmunt Trojniak zaproponował spotkanie za miesiąc, dwa ze Starosta, który 

mógłby rozwiać nurtujące kwestie radnych. Odniósł się również do planu miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Edward Mazur uważa, że Starostwo może obawiać się sytuacji, że jeśli gmina nie 

weźmie budynku przy ul. Podgórnej może być wystąpić problem z ewentualnym zbyciem go, 

podobnie jak w przypadku byłej Komendy Policji przy ul. Traugutta. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

zamiany nieruchomości zabudowanych (druk nr 187): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości zabudowanych 

(druk nr 187).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/186/2019 uchylająca uchwałę w sprawie 

zamiany nieruchomości zabudowanych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych na temat budżetu gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 188) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodnicząca poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego o odczytanie treści wniosku, który złożony został podczas 

posiedzenia komisji. Zastępca Przewodniczącego komisji Josel Czerniak odczytał 

wniosek. 



/wniosek stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska podała pod głosowanie wniosek: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
1. zmiany w projekcie uchwały w zakresie: - w §3 ust. 2 pkt 1 - obniżenie kwoty 

przeznaczonej na projekty zlokalizowane na obszarze miasta Prudnika do kwoty 300 000 zł, - 

w §3 ust. 2 pkt 2 i 3 – podwyższenie kwot przeznaczonych na projekty zlokalizowane na 

obszarze sołectw, odpowiednio do 50 000 zł na obszarze sołectw: Moszczanka, Łąka 

Prudnicka, Szybowice, Rudziczka, Niemysłowice i do 30 000 zł na obszarze sołectw: 

Piorunkowice, Czyżowice, Mieszkowice, Dębowiec, Wierzbiec 2) wyodrębnienie kwoty  

20 000 zł na projekty tzw. „miękkie”, a więc zadania polegające na organizacji wydarzeń  

o charakterze kulturalnym, oświatowym, sportowym, edukacyjnym, ekologicznym w ramach 

kwoty wyżej określonej, z zastrzeżeniem, że kwota przeznaczona na ich organizację nie może 

przekroczyć 10 000 zł. .  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Teresa Barańska, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (3) 

Ryszard Czeczel, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Katarzyna Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Radny Jacek Urbański uważa, że należy zwiększyć kwotę na obszary sołectw, jednak ze 

względu na brak doświadczenia w organizacji projektów tzw. miękkich pozostawienie zapisu 

w obecnej formie aby przez rok upewnić się jak ten zapis będzie funkcjonował. Zgodnie z 

tym radny złożył oficjalny wniosek o zmianę zapisu w treści projektu uchwały.  

Radny Andrzej Gajewski przedstawił uzasadnienie wniosku o zmianę w zakresie projektów 

„miękkich”, którego był pomysłodawcą. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podała pod głosowanie zgłoszony wniosek: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany w projekcie uchwały w zakresie: - w §3 ust. 2 pkt 1 - obniżenie kwoty przeznaczonej 

na projekty zlokalizowane na obszarze miasta Prudnika do kwoty 320 000 zł, - w §3 ust. 2 pkt 

2 i 3 – podwyższenie kwot przeznaczonych na projekty zlokalizowane na obszarze sołectw, 

odpowiednio do 50 000 zł na obszarze sołectw: Moszczanka, Łąka Prudnicka, Szybowice, 

Rudziczka, Niemysłowice i do 30 000 zł na obszarze sołectw: Piorunkowice, Czyżowice, 

Mieszkowice, Dębowiec, Wierzbiec .  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

PRZECIW (8) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Marcin Krasoń, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 



Alicja Isalska, Katarzyna Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

W związku z powyższymi głosowaniami zmiany w treści zostały naniesione do projektu 

uchwały. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik na 2020 rok (druk 

nr 188): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

na temat budżetu gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 188).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/187/2019 w sprawie ustalenia zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik na 2020 rok 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie inicjatywy uchwałodawczej przysługującej mieszkańcom 

gminy Prudnik (druk nr 189) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Marek Radom przedstawił wprowadzoną zmianę do projektu uchwały we 

wniosku, dotyczącą umieszczenia w druku pola podpisu zgodnie z sugestią radnych. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie inicjatywy 

uchwałodawczej przysługującej mieszkańcom gminy Prudnik (druk nr 189): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie inicjatywy uchwałodawczej przysługującej mieszkańcom gminy 

Prudnik (druk nr 189).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 



Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/188/2019 w sprawie inicjatywy 

uchwałodawczej przysługującej mieszkańcom gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla gminy Prudnik na rok 2019 

(druk nr 190) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla 

gminy Prudnik na rok 2019 (druk nr 190): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla gminy Prudnik na rok 2019 (druk 

nr 190).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/189/2019 w sprawie uchwalenia Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla gminy Prudnik na rok 

2019 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Prudniku (druk nr 191) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku (druk nr 191): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 191).  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/190/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na 

ławników na kadencję 2020-2023 (druk nr 192) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie się kandydatów do zespołu. 

Zgłoszono udział w pracach komisji następujących radnych: Radną Teresę Barańską, 

Radnego Edwarda Mazura, Radnego Jacka Urbańskiego. Radni wyrazili zgodę.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca odczytał treść projektu uchwały i podała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023 

(druk nr 191): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na 

kadencję 2020-2023 (druk nr 192).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/191/2019 w sprawie powołania zespołu do 

opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Rady 

Muzeum działającej przy Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku (druk nr 193) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 



Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku  

(druk nr 193): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Rady Muzeum 

działającej przy Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku (druk nr 193).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XI/192/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania członków Rady Muzeum działającej przy Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 194) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

(druk nr 194): 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 194).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr XI/193/2019 w sprawie wzniesienia pomnika 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

 

 



8) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Sołtysa wsi Łąka Prudnicka - 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem dostarczony został na sesję Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka o odczytanie projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem komisji. Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Przewodnicząca zwróciła się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie skargi na działalność 

Sołtysa wsi Łąka Prudnicka: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Sołtysa wsi Łąka Prudnicka  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XI/194/2019 w sprawie skargi na działalność 

Sołtysa wsi Łąka Prudnicka został podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje i 

zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

 

1) Edward Mazur 
- w sprawie usunięcia drzewek rosnących na budynku po byłym browarze przy ul. Królowej 

Jadwigi w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

2) Zofia Zeprzałka-Krzemień 
- w sprawie przystosowania dla osób niepełnosprawnych schodów pomiędzy ul. 

Dąbrowskiego i Wojska Polskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

3) Zofia Zeprzałka-Krzemień 
- w sprawie przycięcia gałęzi drzewa rosnącego przy schodach pomiędzy ul. Dąbrowskiego i 

Wojska Polskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 



4) Zofia Zeprzałka-Krzemień 
- w sprawie koszenia trawy przy poboczu ul. Poniatowskiego w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

5) Zofia Zeprzałka-Krzemień 
- w sprawie częstszych patroli policji na cmentarzu komunalnym w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

6) Zofia Zeprzałka-Krzemień 
- w sprawie nasadzeń drzew w parku miejskim w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

7) Teresa Barańska 
- w sprawie montażu lustra drogowego przy ul. Chrobrego w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

8) Rafał Bolibrzuch 
- w sprawie budowy przejścia dla pieszych na drodze krajowej nr 40 w miejscowości Łąka 

Prudnicka 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

 

 

13. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
 

Radna Urszula Rzepiela odniosła się do wcześniejszej wypowiedzi radnego Edwarda 

Mroza, w której zarzucił jej ciągłe sprzeciwy w ubiegłej kadencji. 

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień poprosiła o wykaz numerów telefonów do innych 

radnych oraz pracowników Urzędu. Poprosiła również o wykaz dyżurów radnych. 

Radny Josel Czerniak zwrócił się z prośbą do Burmistrza o zorganizowanie spotkania przy 

udziale Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa z przedsiębiorcami i 

właścicielami obiektów na terenie byłego Frotexu. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak nie jest przeciwny takiemu spotkaniu, jednak 

uważa, że nic ono nie wniesie nowego, gdyż otrzymał informację o chęci zbycia tego terenu 

przez właścicieli. Obiecał wystosować pismo w tej sprawie do zainteresowanych.  

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień poprosiła ponownie o zraszanie ulic w czasie upałów.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska 

zakomunikowała zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół sporządzono w 2-ch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w aktach 

Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Wioleta Kosek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


